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MNSUstyremøte nr. 10 2016 
 

Møtedato: 29.08.16 
Møtetidspunkt: 16.15 
Møtested: MNSUkontoret 
 
Til stede: Ina, Marcus, Mathias, Stian, Hanne, Kristin, Morten, Margrethe, Christina, Anja 
Meldt forfall: Hans Petter 
Ikke møtt: Aksel, Emilie, Mali, PaulMagnus 
 

 

01  16/17  Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 

  V 

02  16/17  Valg av ordstyrer og referent 
Morten velges som ordstyrer, Anja som referent 
 

   

03  16/17  Godkjenning av referat 
Godkjent uten merknader. Kommentar om god 
referatskriving av Emilie forrige semester 
 

  V 

  Check inn 
Kristin: har starta på master, var på arbeidsforum 
og jobba med for sen tilbakemelding etter 
begrunnelse og klage på eksamen, har skrevet om 
å være FUrepresentant (fagutvalgsrepresentant) i 
MNSU 
Hanne: vært på et LAMUmøte (Lokalt 
arbeidsmiljøutvalg) 
Ina: har skrevet noen eposter og planlagt litt, har 
starta på master, var på arbeidsforum og lagde 
innkalling, har prøvd å finne postboks 
Stian: kasta kaffe, snakket med FuMBV om 
allmøte og valg av ny FUrepresentant 
Mathias: har begynt på master, har vært mye å 
gjøre med bokskap 
Marcus: mye bokskap, første KFUmøte for 
semesteret kommende onsdag 
Anja: har vært på møte i STUT (Studieutvalget), 
var på arbeidsforum 
Christina: lite MNSUarbeid, men mye 
GFUarbeid, har styrt med epostlister 
Margrethe: har holdt på med FUarrangementer, 
snart fiksa Freia og Escape room 
Morten: vært på møte i STUT, laget 
innkallingsmal, posta på Facebook for MNSU, 
drevet litt med økonomi 
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04  16/17  Møter og post 
Saksbehandler: Ina 
STUT: 

 UNIK (Universitetssenteret på Kjeller) er 
nå en del av UiO 

 MENAemnekoden består 
 overgangsordninger på bachelor fram til 

2021 
 har gått gjennom studentombudets 

rapport 
 ser på regler for kloning av emner opp på 

masternivå for å få lik praksis på hele 
fakultetet 

 InterAct: 1. oktober skal 
emnebeskrivelser for 
førstesemestersemner sendes inn, skal 
være klare for å legges ut 1. desember 

 SFUsøknaden for CSE (Anders 
MaltheSørenssen) gikk videre til finalen 

 noen på hvert institutt skal ha ansvar for 
at semestrene på studieprogrammer 
ikke får “topper” av arbeid 

 ca. 50/50 bundet undervisning / eget 
arbeid 

 ønsker mer studentaktiv undervisning 
 programtekster til nett har blitt 

bearbeidet av kommunikasjonsfolk fra 
fakultetet, instituttene har fått disse 
tilbake og bearbeidet dem igjen 

 
Tilsettingsutvalget: 

 Kristin skal 
 
Møte om promotering av digital eksamen: 

 Kristin skal 
 
LAMU: 

 gikk gjennom årsrapporter 
 

10min  O 

05  16/17  Økonomi 
Saksbehandler: Morten 

 Vipps går så det suser 
 Morten har ikke lenger tilgang til banken 

da bankkodebrikken har sluttet å 
fungere grunnet lenge siden sist brukt, 
og Morten står ikke som 
økonomiansvarlig i DNB, nye papirer er 
nå sendt inn til DNB 

5min  O 
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06  16/17  Fagutvalgenes allmøter; bør MNSU delta? 

Saksbehandler: Ina 
De fleste fagutvalgene har allmøter de neste 
ukene (farmasi i november), Ina var på allmøtet til 
KFU i vår og syntes det var spennende å se 
hvordan det fungerer i andre fagutvalg. Morten 
foreslår å doodle. Kristin foreslår at alle setter seg 
opp på et allmøte de drar på. Den som drar på 
allmøtet velger selv om hen vil si noe om MNSU 
 

10min  D 

07  16/17  Evaluering av “Arbeidsforum” 
Saksbehandler: Ina 
Vi har hatt to arbeidsforum. Per nå er det 
forventet at medlemmer valgt på allmøter møter 
på arbeidsforum, mens resten av MNSU 
oppfordres til å møte. Anja kommenterer at det 
er fint å få satt av en tid til å gjøre MNSUting slik 
at man kan fokusere på studier og andre ting 
ellers. Morten sier det har økt utbyttet og at det 
er fint å spille ball med andre. Hans Petter har 
spilt inn at det er vanskelig som ny å vite hva som 
må gjøres og at det kan legges opp en “plan” for 
hva som må gjøres. Morten spiller inn at leder og 
nestleder bør ha oversikt over diverse 
forefallende arbeid som må gjøres. Ina spør om 
tidspunkt for arbeidsforum. Anja spiller inn at 
KFUmøter ligger an til å bli annenhver mandag 
når det ikke er MNSUmøter og at mandager 
passer dårlig. Vi bestemmer oss for å rullere sånn 
at ingen aldri kan komme. Christina foreslår å lage 
langtidsplan for arbeidsforum. Ina skal lage 
langtidsplan for arbeidsforum og MNSUmøter. 
 

5min  D 

08  16/17  Valg av ny kvinnelig representant til STUT 
Saksbehandler: Ina 
Ina sier det er det morsomste vervet hun har hatt. 
STUT har møter ukentlig onsdager 8:3010:00. 
Studiedekanen (Solveig Kristensen) er interessert i 
studentenes meninger og vi blir hørt. STUT består 
av undervisningslederne ved instituttene på MN 
og inviterte folk til spesielle saker. Sakene handler 
om studier på fakultetsnivå. Nå er det mye 
InterAct. Man blir honorert 300 kr per møte. 
Kristin er vara. 
 
Anja stiller og velges ved akklamasjon. 
 

5min  V 
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09  16/17  Valg av ny representant til LAMU 
Saksbehandler: Ina 
LAMU driver med overordnet HMSarbeid på 
fakultetsnivå. 
 
Stian stiller og velges ved akklamasjon. 
 

5min  V 

10  16/17  Valg av ny representant til Tilsetningutvalget 
Saksbehandler: Ina 
Tilsettingsutvalget på fakultetet er den siste 
instansen som godkjenner tilsettinger av 
vitenskapelig ansatte. Man får lese masse CVer 
og lærer mye om akademiske CVer og 
utlysninger. 
 
Ingen stiller. Vi utsetter saken til vi har fått nye 
FUmedlemmer. 
 

5min  V 

11  16/17  Valg av ny nestleder 
Saksbehandler: Ina 
Nestlederen vår har begynt på master på NTNU, 
så vi trenger ny. Nestleder skriver referat og har 
ansvar for å legge ut referat på nettsidene. 
Nestleder avlaster leder ved behov. I 
Brønnøysundregisteret utgjør leder, nestleder og 
økonomiansvarlig styret og har et juridisk og 
økonomisk ansvar for MNSU. 
 
Stian stiller og velges ved akklamasjon. 
 

5min  V 

12  16/17  Valg av ny økonomiansvarlig 
Saksbehandler: Ina 
Morten skal på utveksling etter jul og er valgt for 
ett semester, og tanken er å få til en overlapp. 
Økonomiansvarlig fører bilag, sjekker banken og 
betaler regninger. 
 
Ingen stiller. Vi utsetter saken til vi har fått nye 
FUmedlemmer. 
 

5min  V 

13  16/17  Eventuelt 
Noen geostudenter har gitt beskjed om at det 
ikke er plass til alle studentene i MAT1120 i 
auditorium 5. Foreleserne legger heller ikke ut 
notater fra forelesningene for at folk ikke skal 
slutte å gå på forelesning, men sier også at det 
snart blir plass til alle fordi folk slutter å gå på 

10min   
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forelesning. Det er en selvoppfyllende profeti. 
Morten og Anja tar saken videre i STUT. 
 
Ina tar opp at vi etter bokskapklipping har 
klippemiddag. Det kommer en doodle for klipping 
og middag. 
 
Morten sier at alle må si ifra dersom de hører 
noen si at det ikke er plass til alle i 
forelesningssalen. 
 
Vi skal på omvisning på farmasi, matematisk og 
teoretisk astrofysikk en gang. 
 

  Check out 
Hanne: skal sørge for at noen tar over som 
FUrepresentant for matematisk på onsdag 
Ina: skal oppdatere nettsidene for vervene, skrive 
reminders for utsatte saker, sjekke om verv er 
honorert, lage doodle for klippemiddag, lage plan 
for arbeidsforum, dele ut gensere 
Stian: skal lage referatmal og forberede seg på 
LAMU 
Mathias: skal drive med bokskap 
Marcus: skal drive med bokskap, skal på 
oppstartssamling med Studentparlamentet på 
onsdag og handlingsplanseminaret neste helg, 
første KFUmøte på onsdag 
Anja: skal forberede seg på STUT og skrive ferdig 
referatet, skal få arbeidsoppgaver av Morten 
Christina: skal ha allmøte i GFU, skal ha første 
møte med lesesalsansvarlig 
Margrethe: skal fikse ferdig FUarrangementene 
Morten: til neste gang skal han komme inn i 
banken, sjekke bilag 

   

 
Møtet heves 17:40. 


